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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 49 

z XLIX sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 21 czerwca 2023 roku 

  
Obrady rozpoczęto 21 czerwca 2023 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:00 tego 
samego dnia. Sesja odbyła się w Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 

 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Raport o stanie Gminy Skoczów za rok 2022 (druk nr 1068). 
1. Przedstawienie raportu. 
2. Debata nad raportem. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skoczowa za rok 

2022 (druk nr 1069). 
5. Udzielenie / nie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2022 rok. 
1. Zapoznanie z: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2022 rok (druk nr 1035 
został przyjęty na sesji w kwietniu br.), 

2) informacją o stanie mienia Gminy Skoczów (druk nr 1036 został przyjęty na sesji w 
kwietniu br.), 
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3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Skoczowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2022 rok (opinia 
została przedłożona na sesji w kwietniu br., zapoznano się), 

4) sprawozdaniem finansowym Gminy Skoczów za 2022 rok (druk nr 1054). 
5) informacją o wykonaniu budżetu Gminy Skoczów w 2022 roku (druk nr 1064). 
6) opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa o wykonaniu budżetu za 2022 

rok, przesłaną do Regionalnej Izby Obrachunkowej (druk nr 1077). 
7) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej Skoczowa wniosku, w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2022 rok (druk nr 1080), 

8) wnioskiem Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej Skoczowa, o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2022 rok. 

2. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2022 (druk nr 1070). 
2) Podjęcie uchwały w spawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Skoczowa za rok 2022 (druk nr 1071). 
6. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 maja 2023 roku (druk nr 1076). 
8. Informacja z działalności gospodarki leśnej w Gminie Skoczów w okresie od początku 

VIII kadencji Rady Miejskiej Skoczowa tj. lata 2018-2022 (druk nr 1074). 
9. Podjęcie uchwał: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 1075). 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk 
nr 1072). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1073). 

10. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
12. Sprawy organizacyjne. 
13. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie XLIX sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę Prawnego, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych oraz internautów. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R.Dedio zapytał, czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany 
porządku obrad – nie zgłoszono. 
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ad.3. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XLVIII sesji. Wobec 
braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Halina Romańska, Marek Żagan. 
 
Protokół z XLVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 

ad.4. Raport o stanie Gminy Skoczów za rok 2022 (druk nr 1068). 

1. Przedstawienie raportu. 

Raport przedstawił Burmistrz Miasta Skoczowa Mirosław Sitko, raport stanowi załącznik nr 1 
do protokołu. 

2. Debata nad raportem. 

Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę na demografię, że jest więcej zgonów niż urodzeń. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skoczowa za rok 2022 
(druk nr 1069). 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 28aa ust. 9 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym, „po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy, rada 
gminy przeprowadza głosowanie nad udzieleniem wójtowi wotum zaufania. Uchwałę o 
udzieleniu wójtowi wotum zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady gminy. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu wójtowi wotum zaufania jest 
równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania.”  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
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NIEOBECNI (2) 
Halina Romańska, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLIX/530/2023 w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skoczowa za rok 
2022 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

ad.5. Udzielenie / nie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2022 rok. 

1. Zapoznanie z: 
1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2022 rok (druk nr 1035) – 
zapoznano się i przyjęto na sesji w kwietniu br., 
 
2) informacją o stanie mienia Gminy Skoczów (druk nr 1036) – zapoznano się i przyjęto na 
sesji w kwietniu br., 
 
3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Skoczowa 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2022 rok - opinia została przedłożona 
na sesji w kwietniu br., zapoznano się, 
 
4) sprawozdaniem finansowym Gminy Skoczów za 2022 rok (druk nr 1054) – zapoznano się i 
przyjęto – stanowi załącznik nr 3 do protokołu, 
 
5) informacją o wykonaniu budżetu Gminy Skoczów w 2022 roku (druk nr 1064) – zapoznano 
się i przyjęto – stanowi załącznik nr 4 do protokołu, 
 
6) opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa o wykonaniu budżetu za 2022 rok, 
przesłaną do Regionalnej Izby Obrachunkowej (druk nr 1077) – zapoznano się – stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu, 
 
7) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Miejskiej Skoczowa wniosku, w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Skoczowa za 2022 rok (druk nr 1080) – zapoznano się – stanowi załącznik nr 6 do protokołu, 
 
8) wnioskiem Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej Skoczowa, o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2022 rok - wniosek został odczytany na sesji przez 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Zdzisława Baranowskiego – stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
 
2. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2022 (druk nr 1070). 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń.  
 
Zgodnie z art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych, Rada 
Miejska jako organ stanowiący zobligowana została do rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu w terminie do dnia 
30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Halina Romańska, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLIX/531/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2022 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
2) Podjęcie uchwały w spawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za rok 

 2022 (druk nr 1071). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Rajmund Dedio. 

  
Zgodnie z art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych, organ 
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium 
nie później niż dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 

 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Halina Romańska, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLIX/532/2023 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa 
za rok 2022 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.6. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony. Przewodniczące / cy komisji po krótce przedstawili tematykę, którą 
zajmowali się na komisjach. 
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Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja na posiedzeniu w dniu 14 czerwca br. zapoznała się z raportem z 
realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 rok. Zapoznała się również z pismem z Zespołu Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Cieszynie dotyczącym wsparcia starań o utworzenie 
Oddziału Psychiatrii dla Dzieci i Młodzieży, z uwagi na rosnące zapotrzebowanie na usługi 
psychologiczne i psychiatryczne. Komisja pozytywnie zaopiniowała tą inicjatywę.  
Ponadto Przewodnicząca Komisji poinformowała, że uczestniczyła: 
- w Szkolnej Olimpiadzie Sportowej na stadionie SOSiR-u, organizowanej już po raz 18 przez 
SP nr 3 w Skoczowie,  
- w warsztatach zorganizowanych w ramach opracowywania Lokalnej Strategii Rozwoju w 
ramach Europejskiego Funduszu Rybackiego, zorganizowanej przez  Stowarzyszenie Żabi 
Kraj, 
- w Gali Nasi Najlepsi podczas której za wybitne osiągnięcia w roku szkolnym 2022/2023 
zostali uhonorowani uczniowie szkół podstawowych Gminy Skoczów, 
- w uroczystych obchodach jubileuszu 150-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w Skoczowie. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – na wstępie podziękowała 
Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joannie Radwan-Kmiecik za perfekcyjne przygotowanie 
Gali Nasi Najlepsi, oraz pracownikom MZO za pomoc w organizacji Gali. Gala była wspaniała, 
gratuluję i myślę, że ta tradycja będzie zachowana dalej – powiedziała. Ponadto 
poinformowała, że na komisji rozgorzała dyskusja na temat łączenia dwóch klas w jedną 31  
osobową. Komisja złożyła wniosek o ponowne przeanalizowanie konieczności łączenia klas, 
biorąc pod uwagę nie tylko powody ekonomiczne. Należy przeanalizować, jakie są warunki 
nauki w klasie 31 osobowej z jednym orzeczeniem, trzema opiniami i dzieckiem z zagranicy, 
które nie mówi po polsku. 
 
Radna Irena Idasiak -Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – na ostatniej komisji oprócz procedowania uchwał, 
komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności gospodarki leśnej w Gminie Skoczów 
oraz zaopiniowała dwa pisma. Ponadto poinformowała, że uczestniczyła w obchodach 150-
lecia OSP Skoczów. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
-  komisja pracowała według tematyki, która była podana, głównie uchwały związane z 
absolutorium. Równocześnie komisja złożyła wnioski, które dotyczą oczywiście finansów, 
ponieważ była pewna niejasność jeżeli chodzi o koszty utrzymania oddziału szkolnego w 
Gminie. Natomiast taka uwaga do tego, co jeszcze koleżanka mówiła, że przedstawiony przez 
Z-cę Burmistrza aspekt ekonomiczny łączenia tylko i wyłącznie klas, bo taki został nam 
przedstawiony. Jeżeli jest w Gminie czy będzie stosowany, to powinien objąć wszystkie lasy, 
które taki warunek spełniają, a dotyczy to przede wszystkim liczebności. On nie ma żadnego 
związku z tak zwanymi aspektami dydaktycznymi czy pedagogicznymi, czyli chodzi tylko i 
wyłącznie o oszczędności. Jeżeli w Gminie wszyscy mają te same prawa przynajmniej dzieci 
do nauki, w związku z tym jeżeli łączy się ze względów ekonomicznych, co było powiedziane 
na Komisji Kultury i Oświaty, to dlaczego tego samego nie robi się w tych szkołach i klasach 
gdzie ten warunek jest taki sam. Czyli jest 30 dzieci i nie zostały połączone, bo ekonomia na 
przykład w sołectwie nie działa ale w mieście musi działać. Uważam, że jest to głęboko 
niesprawiedliwe i nie wyrażam tylko swojego zdania – powiedziała. 
 
ad.7. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 maja 2023 roku (druk nr 1076). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 maja 2023 roku – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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ad.8. Informacja z działalności gospodarki leśnej w Gminie Skoczów w okresie od początku 
VIII kadencji Rady Miejskiej Skoczowa tj. lata 2018-2022 (druk nr 1074). 
 
Informację przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz 
Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 
 
Rada przyjęła informację z działalności gospodarki leśnej w Gminie Skoczów w okresie od 
początku VIII kadencji Rady Miejskiej Skoczowa tj. lata 2018-2022 – stanowi załącznik nr 11 
do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 9 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Monice Szyndler.  
 
ad.9. Podjęcie uchwał: 
 
1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego, 
trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie kolejnej umowy 
(druk nr 1075). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
Marcin Dawid. 
 
Dotyczy podpisania kolejnej umowy dzierżawy na działkę nr 153/6 obręb 4 w Skoczowie przy 
ul. Krzywej o pow. 353 m2, pod ogródek przydomowy trwale przygrodzony na okres 5 lat. 
Zgodnie z aktualnym cennikiem czynsz wynosi 4 zł za 1 m2 rocznie + VAT, w związku z tym 
czynsz za wnioskowaną działkę wyniesie 1 412,00 zł + VAT. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Halina Romańska, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLIX/533/2023 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 1072). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale wprowadzono po stronie dochodów wpływy z opłat za sprzedaż 
napojów alkoholowych w obrocie hurtowym (tzw. „małpek”) w wysokości 152.458,71 zł które 
przeznaczono na zadanie inwestycyjne „Uzupełnienie bazy sportowej i rekreacyjnej – 
pumptrack i plac zabaw znajdujący się pomiędzy ul. ks. J. E. Mocko, a ul. Wislańską”. 
Zmniejszono dochody z dotacji na zadanie „Cyfrowa gmina – rozwój cyfrowy gminy oraz 
wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia”, którą gmina faktycznie otrzymała w 
ubiegłym roku, a środki te wprowadzono do budżetu jako przychody (załącznik Nr 8 do 
niniejszej uchwały). 
Zmniejszono planowane dochody dotacji dla sołectw Wilamowice i Ochaby w związku z nie 
zakwalifikowaniem się zadań do programu Inicjatywa Sołecka. Środki stanowiące udział 
własny sołectw zostały „zwrócone” do  funduszu przeznaczonego na remonty na drogach 
sołeckich. 
Do dochodów wprowadzono wpłatę na rzecz sołectwa Bładnice (4.500 zł), Osiedla „Południe” 
(1.200 zł), a także nagrodę jaką otrzymało sołectwo Ochaby (3.000 zł). Środki te zwiększają 
również wydatki jednostek. 
W rozdziałach 80101 i 85214 wprowadzono zrealizowane dochody, które zostaną 
przeznaczone na wydatki w tych rozdziałach. 
Po stronie wydatków w rozdziale zmienia się klasyfikację budżetową zadań stanowiących 
pomoc finansową dla powiatu cieszyńskiego oraz gminy Chybie. 
Zwiększa się o 20.000 zł wydatki na promocję gminy w rozdziale 75075 – planuje się 
przekazanie dodatkowych środków dla klubu sportowego KP Beskid Skoczów w związku z 
jego jubileuszem działalności. Środki te wygospodarowano z dotacji przeznaczonych na 
bieżącą działalność klubów sportowych. 
Zwiększono planowane wydatki w rozdziale 75085 o kwotę 34.650 zł. Są to niezrealizowane 
w ubiegłym roku środki pochodzące z dotacji w ramach programu „Granty PPGR – wsparcie 
dzieci i wnuków byłych pracowników PGR w rozwoju cyfrowym”. 
W rozdziale 75412 wprowadza się środki w wysokości 10.000 zł przeznaczone na 
dofinansowanie bieżącej działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 
Cieszynie.  
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– 6 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” (przy 1 osobie nieobecnej) komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Irena Idasiak 
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NIEOBECNI (2) 
Halina Romańska, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLIX/534/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej Skoczowa z 
dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1073). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (2) 
Halina Romańska, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XLIX/535/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.10. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęła 
interpelacja radnego Zdzisława Baranowskiego dot. poboru opłat za parkowanie, oraz 
zapytanie radnej Moniki Szyndler dot. limitu odbieranych odpadów zielonych sprzed posesji. 
 
ad.11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Przewodniczący Rady – przypomniał, że do 30 czerwca można składać dokumenty, dotyczące 
naboru na ławników sądowych. 
 
Radny Maciej Bieniek – poinformował, że przejścia dla pieszych w rejonie zajazdu „Delfin” i w 
okolicach ul. Baranowickiej są bardzo niebezpieczne, jest gorzej niż było, dochodzi do różnych 
zdarzeń. 
Poprosił o wystąpienie do Policji o kontrolę na tych dwóch przejściach. Podejrzewa, że jakby 
wystąpić do GDDKiA, to może byłaby szansa na guzik przy przejściu i wtedy byłaby jasna 
sytuacja kto ma pierwszeństwo. Póki co wnioskuje o wystąpienie do Policji. 
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Radny Franciszek Pomper – w sprawie działki koło szkoły w Kiczycach, która została nabyta 
pod parking, czy sąd ma prawo wiedzieć gdzie są granice tej działki – zapytał. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – odpowiedział, że tam były wyznaczone tylko punkty, paliki są 
pewnie wykopane. 
 
Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid – 
zaproponował spotkanie w terenie w związku z tą sprawą, wyznaczone granice mogą być 
zarośnięte trawą. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – tam powinny być normalne granice, już nie drewniane kołki na 
czerwono malowane, tylko betonowe z krzyżykiem – powiedział.  
 
Radna Monika Szyndler – zapytała, co to za znaki i w jakim celu pojawiły się w Pierśćcu, 
strzałeczki namalowane różowym sprayem. 
 
Naczelnik Marcin Dawid – odpowiedział, że jest prowadzona przez Starostę Cieszyńskiego 
taka akcja geodezyjna, polegająca na uzupełnieniu osnowy szczegółowej trzeciej klasy. Tak 
więc większa część tych znaków przy drogach, prawdopodobnie będą to nowe punkty osnowy. 
 
ad.12. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
Przewodniczący Rady - odczytał pismo od Dyrektor MZO Joanny Radwan-Kmiecik w sprawie 
informacji dla uczniów klas V-VIII Szkół Podstawowych Gminy Skoczów oraz ich rodziców. 
Informacja w sprawie stypendiów, wnioski stypendialne ze wszystkimi załącznikami można 
składać w biurze MZO przy ul. Mały Rynek 1 w Skoczowie do końca sierpnia br. w godz. 7:00 
– 15:00. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dobrych, spokojnych, bezpiecznych wakacji i szczęśliwego 
powrotu, abyśmy pod koniec sierpnia mogli wrócić do naszych obowiązków, posiedzeń komisji 
i sesji. 
 
ad.13. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XLIX sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
 
 

                                                                                                       Przewodniczący 
                                                                                                Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                    Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 


